
  
 

Äldrerådet i Staden Jakobstad  Protokoll 17.11.2022 
 
 
Tidpunkt: 17.11.2022 kl. 10.00-12.13 
 
Plats: Svenska gården 
 
Närvarande:  
Ulla Grönvall-Streng, ordförande 
Helena Ahlstrand 
Gun Nygård (avlägsnade sig kl. 11.40) 
Anna-Maija Nylund 
Antero Varila (avlägsnade sig kl. 11.58) 
Pentti Silvennoinen (avlägsnade sig kl. 11.00) 
Tuomo Syri 
Bertel Widjeskog 
Kurt Hellstrand, sekreterare, stadsstyrelsens representant 
 
 
§ 1  Öppnande av mötet 
 
        Ordföranden öppnade mötet kl. 10.00 och hälsade välkommen. 
 
§ 2  Beslutsförhet 
 
         Konstaterades att föredragningslistan sänts ut i tid och att mötet är beslutfört. 
 
§ 3  Val av protokolljusterare 
 
         Till protokolljusterare valdes Anna-Maija Nylund. 
 
§ 4 Välfärdsområdet 
 
       Ulla Grönvall-Streng (ersättare för Antero Varila) deltog 26.10.2022 i Österbottens  
       välfärdsområdes äldreråds möte och gav en rapport från mötet. På mötet framhölls att nu är   
       tid att inkomma med initiativ. Fördes en diskussion om de lokala äldrerådens roll  
       inom välfärdsområdet. 
 
      Ordföranden presenterade organisationen för välfärdsområdets Kund- och resurscenter. 
 
 
5  Rapport från stadsstyrelsen 
 
       Stadsstyrelsens representant redogjorde för den senaste tidens arbete i stadsstyrelsen med  
       betoning på arbetet med budgeten för 2023 och ekonomplanen 2023-2025. 
 
 
§ 6 Initiativ till stadsstyrelsen 
 
     Initiativen från föregående möte (12.10) har ännu inte behandlats av berörda organ. 
 



 
 
§ 7  Äldrerådens dag 2.11 
 
        Ulla Grönvall-Streng och Antero Varila deltog 2.11 i Äldrerådens dag i Helsingfors. På mötet  
        poängterades vikten av påverkan och synlighet samt samarbete med ungdomsfullmäktige  
        och rådet för personer med funktionsnedsättningar. Rekommenderades också att de lokala  
        äldreråden har representation i olika organ.  
 
       På mötet diskuterades också närståendevården och behovet av föreningar för  
       närståendevårdare samt ensammas boende, transporter och jämställdhetsfrågor. 
 
       Äldrerådet i Kankaanpää lyfte fram en viktig sak med tanke på de äldre: ”Välmående är också  
       konst och kultur” 
 
 
§ 8  Rapport från uppföljningsgrupperna  
 
         Antero Varila önskade att begäran om utlåtanden från olika kommunala organ, och speciellt  
         tekniska nämnden och miljö- och byggnadsnämnden, oftare skulle riktas till äldrerådet. Han  
         efterlysta också en mera långsiktig kommunalteknisk planering. 
 
 
§ 9 Information om evenemang 
 
       Informerades om aktiviteter via Jakobstads-appen och vikten av att föreningarna sätter ut   
       sina evenemang i evenemangskalendern.   
 
 
 § 10 Ekonomin 
 
           Ingen ny information om använda budgetmedel fanns tillgänglig, men per 26.9 hade       
           2671,64 euro av budgeterade 6.000 euro använts. 
 
       
§ 11 Verksamhetsberättelsen för år 2022 
  
           Arbetet med verksamhetsberättelsen för år 2022 inleds på vårterminens första möte. 
 
 
§ 12 Verksamhetsplanen för 2023 
 
          Föreningarna har uppmanats att ge förslag på aktiviteter för år 2023. På basen av den förda  
          diskussionen utarbetar ordföranden ett förslag till verksamhetsplan för 2023. Förutom ett  
          gemensamt möte med äldreråden i Larsmo och Pedersöre med föreläsare från  
          välfärdsområdet kommer Jyrki Jouppi, Kokkolan seudun omaishoitajayhdistys, och Anki     
          Elvström, närståendevårdkoordinator, att inbjudas för att tala om närvårdarnas situation  
          nu och framtidsutsikter.  
            
 

 § 13  Övriga ärenden 

 
          Ingen övriga ärenden framkom  



 
 
§ 14 Nästa möte 
 
          Nästa möte hålls onsdagen den 15 februari 2023 kl. 10.00. Platsen fastslås senare.  
 
 
 
 
  
Ulla Grönvall-Streng, ordförande  Kurt Hellstrand, sekreterare  
 
 
 
 
Anna-Maija Nylund, protokolljusterare 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 


